

Волинський національний університет ім. Лесі Українки
Бібліотека

**Національно-визвольний рух на Волині в 1940–1950 рр.
Політичні портрети С. Бандери та А. Мельника**

Рекомендаційний бібліографічний список літератури

ЛУЦЬК – 2011

Антонюк Я. М. Агентура СБ ОУН(б) в містах і містечках Волині та Полісся (1946–1951 рр.) / Я. М. Антонюк // Наук. вісн. Волин. нац. ун-ту ім. Лесі Українки / Волин. нац. ун-т ім. Лесі Українки ; [редкол.: С. В. Гаврилюк та ін.]. – Луцьк, 2010. – № 1 : Історичні науки. – С. 113–119.

63я5

В 67

Антонюк Я. М. Агентура СБ ОУН(б) у радянських силових органах на території Волині (1946–1951 рр.) / Я. М. Антонюк // Іст. студії Волин. нац. ун-ту ім. Лесі Українки / М-во освіти і науки України, Волин. нац. ун-т ім. Лесі Українки. – Луцьк, 2010. – Вип. 3. – С. 112–116. – Бібліогр.: с. 116

63.3(4УКР-4ВОЛ)я54

I - 90

Антонюк Я. М. Боротьба СБ із дезертирством серед учасників ОУН і УПА на Волині (1944–1953) / Я. М. Антонюк // Зб. навч.-метод. матеріалів і наук. ст. іст. ф-ту / Волин. нац. ун-т ім. Лесі Українки ; [редкол.: Баран В. К. та ін.]. – Луцьк, 2008. – Вип. 15. – С. 143–151. – Бібліогр.: с. 150–151.

63.3(4УКР)я5

З - 41

Антонюк Я. Боротьба СБ ОУН (б) із радянською агентурою в лавах ОУН і УПА на Волині (1944–1945 рр.) / Я. Антонюк // Літопис Волині : всеукр. наук. часоп. / Волин. нац. ун-т ім. Лесі Українки ; [редкол.: Коцан І. Я. та ін.]. – Луцьк, 2008. – С. 4–13. – Бібліогр.: с. 12–13.

63.3(4УКР-4ВОЛ)я5

Л 67

Антонюк Я. М. Боротьба СБ ОУН (б) з "дикими групами" на території Волині та Полісся (1944–1951 рр.) / Я. М. Антонюк // Наук. вісн. Волин. нац. ун-ту ім. Лесі Українки / Волин. нац. ун-т ім. Лесі Українки. – Луцьк, 2010. – № 22 : Історичні науки. – С. 120–124.

63я54

В 67

Антонюк Я. М. Військові відділи ОУН (м) на території Волинської області / Я. М. Антонюк // Зб. навч.-метод. матеріалів і наук. ст. іст. ф-ту / Волин. держ. ун-т ім. Лесі Українки ; голов. ред. В. К. Баран. – Луцьк, 2007. – Вип. 13. – С. 106–112. – Бібліогр.: 28 назв.

Діяльність Організації українських націоналістів ОУН (мельниківців) на території сучасної Волинської області в німецький та післявоєнний період

63.3(4УКР-4ВОЛ)624-55

З-41

Бойко О. Д. Збройна боротьба формувань ОУН–УПА в 1941–1944 рр. / О. Д. Бойко // Історія України / О. Д. Бойко. – К., 2007. – С. 474–482.

Вегеш М. М. Нариси історії національно-визвольного руху в Галичині та Волині напередодні і в роки Другої світової війни (1939–1944) / М. М. Вегеш, К. П. Сміян. – Ужгород : [б. в.], 1998. – 103 с.

63.3(4УКР)624

В 26

Денисюк В. Українські відділи самооборони на Волині 1941–1944 рр. / В. Денисюк // Волинь очима молодих науковців: минуле, сучасне, майбутнє : матеріали II Міжнар. наук.-практ. конф. асп. і студ., 16–17 квіт. 2008 р. / Волин. держ. ун-т ім. Лесі Українки. – Луцьк, 2008. – Т. 1. – С. 26–27. – Бібліогр.: 9 назв.

63.3(4УКР-4ВОЛ)624-35

В 70

Дзьобак В. Конфлікти в ОУН (б) і їх вплив на український рух Опору в 1941–1944 рр. / В. Дзьобак // Українська історична наука на шляху творчого поступу : III Міжнар. наук. конгр. укр. істориків. – Луцьк, 2006. – С. 55–62.

63.3(4УКР)я43

У 45

Друль І. Незалежність – у 1941-му / І. Друль, В. Данилюк // Волин. газета. – 2011. – 14 лип. – № 28. – С. 3.

19 липня 1941 р. у Луцьку група лідерів ОУН бандерівського спрямування оголосила про відновлення Української державності.

Ковальчук В. Агітаційні ("закриті") листи волинського підпілля ОУН(б) до цивільного населення центральної та Східної України / В. Ковальчук // Минуле і сучасне Волині та Полісся: Сторінки історії Камінь-Каширщини : наук. зб. : матеріали XXXVII Всеукр. іст.-краєзн. наук. конф., м. Камінь-Каширський, 27 жовт. 2010 р. / Упр. культури і туризму Волин. облдержадмін. [та ін.]. – Луцьк, 2010. – Вип. 37. – С. 280–283.

63.3(4УКР-4ВОЛ)

М 62

Кралюк П. Інформаційна та пропагандистська діяльність УПА (на основі матеріалів колишнього управління КДБ по Волинській області) / П. Кралюк // Українська історична наука на шляху творчого поступу : [в 3 т.] : [доп. та повідомл.] ; III Міжнар. наук. конгрес укр. істориків, Луцьк, 17–19 трав. 2006 р. / Волин. нац. ун-т ім. Лесі Українки. – Луцьк, 2008. – Т. 3. – С. 21–24. – Бібліогр.: 7 назв.

63.3(4УКР-4ВОЛ)624-35

У 45

Ленартович О. Збройна боротьба УПА: волинсько-поліський період (березень-грудень 1943 р.) / О. Ю. Ленартович // Іст. студії Волин. нац. ун-ту ім. Лесі Українки / М-во освіти і науки України, Волин. нац. ун-т ім. Лесі Українки. – Луцьк, 2010. – Вип. 3. – С. 98–106. – Бібліогр.: с. 105–106.

63.3(4УКР-4ВОЛ)624-35

I - 90

Ленартович О. Український національно-визвольний рух на Волині в роки Другої світової війни / О. Ленартович // Українська історична наука на шляху творчого поступу : [в 3 т.] : [доп. та повідомл.] ; III Міжнар. наук. конгрес укр. істориків, Луцьк, 17–19 трав. 2006 р. / Волин. нац. ун-т ім. Лесі Українки. – Луцьк, 2008. – Т. 3. – С. 87–95. – Бібліогр.: 21 назва.

63.3(4УКР-4ВОЛ)624-454+К

У 45

Ленартович О. Ю. Формування бойових підрозділів українських націоналістів та УПА на Волині у 1942–1943 роках / О. Ю. Ленартович // Наук. вісн. Волин. нац. ун-ту ім. Лесі Українки / Волин. нац. ун-т ім. Лесі Українки. – Луцьк, 2010. – № 22 : Історичні науки. – С. 112–120. – Бібліогр.: с. 119–120.

63.3(4УКР-4ВОЛ)624-35+К

В 67

Марчук І. В. Джерела з історії українського національно-визвольного руху на Волині у 1941–1945 роках у фондах Державного архіву Рівненської області / І. В. Марчук // Зб. навч.-метод. матеріалів і наук. ст. іст. ф-ту / Волин. держ. ун-т ім. Лесі Українки. – Луцьк, 2003. – Вип. 8. – С. 41–45.

63.3(4УКР-4ВОЛ)624-454

З-41

Муковський І. Українська повстанська армія та збройні формування ОУН у другій світовій війні / І. Муковський, О. Лисенко // Воєнна історія. – 2002. – № 5/6. – С. 10–31.

Пісоцький П. Початки роздору підпільної боротьби на Волині : Спогади учасника боротьби про трагічні події на Волині 1941–1944 рр. : [худож. вид.] / П. Пісоцький. – Т. : Лілея, 2001. – 176 с.

Період розколу ОУН та братовбивчої боротьби між бандерівцями і мельниківцями.

63.3(4УКР-4ВОЛ)624+К63.3

П 34

Сергійчук В. ОУН–УПА в роки війни : нові документи і матеріали / В. Сергійчук. – К. : Дніпро, 1996. – 494 с.

63.3(4УКР)624

С 32

Сміян К. П. Національно-визвольний рух на Волині і Рівненщині в період Другої світової війни / К. П. Сміян // Зб. навч.-метод. і наук. ст. іст. ф-ту / ВДУ ім. Лесі Українки. – Луцьк, 1997. – Вип. 2. – С. 118–128.

Політичний портрет Степана Бандери

Степан Бандера: Документи і матеріали (1920–1930 рр.) / упоряд. М. Посівнич. – Л., 2006. – 248 с.

63.3(4УКР)6-8+63.3(4УКР)6-55

Б 23

Бандера і бандерівці : набір світлин / авт. текстів: Олег Тягнибок, Микола Посівнич. – [Б. м.] : [б. в.], [200-]. – 16 окр. листівок у футл. – Видано за сприяння Всеукр. об-ня "Свобода".

63.3(4УКР)6-8+63.3(4УКР)6-454

Б 23

Степан Бандера про перспективи української національно-визвольної революції // Визвольний шлях. – 1964. – Кн. 10. – С. 1027–1045 ; Кн. 11. – С. 1161–1178.

Степан Бандера та його родина в народних піснях, переказах та спогадах / записи та упорядкув. Г. Дем'яна. – Л. : Афіша, 2006. – 568 с. : іл. – Показчики: с. 514–566.

63.3(4УКР)6-8+82.2(4УКР)-43.06
Б 23

Бандерівці [Електронний ресурс] : докум.-худ. фільм / Всеукр. об-ня "Свобода". – [Б. м.] : [б. в.], [200-]. – 1 електрон. опт. диск (DVD-ROM). – 100-річчю Степана Бандери присвячується.

63.3(4УКР)624-454
Б 23

Бедрій А. Степан Бандера і ОУН, 1945–1959 / А. Бедрій // Визвольний шлях. – 1984. – Кн. 10. – С. 1184–1201.

Веденєєв Д. В. Організація українських націоналістів і зарубіжні спецслужби (1920–1950-ті рр.) / Д. В. Веденєєв, О. Є. Лисенко // Укр. іст. журн. – 2009. – № 3. – С. 132–146.

Відзначили день народження Степана Бандери // Луцький замок. – 2011. – 6 січ. – С. 2.

В'ятрович В. Степан Бандера: старі та нові міфи / В. В'ятрович // Універсум. – 2009. – № 1/2. – С. 27–29.

Гнатюк В. Уроки Степана Бандери / В. Гнатюк // Визвольний шлях. – 2000. – Кн. 10. – С. 24–31.

Гончарова, А. О. УПА у Другій світовій війні: молодіжний погляд на проблему / А. О. Гончарова // Актуальні питання культурології : альм. наук. т-ва "Афіна" каф. культурології / Рівнен. держ. гуманіт. ун-т, Каф. культурології. – Рівне : РДГУ, 2007. – Вип. 5. – С. 96–98. – Бібліогр.: 6 назв.

63.3(4УКР)624-35
А 43

Дем'ян Г. Всеукраїнська і світова велич Степана Бандери / Г. Дем'ян // Визвольний шлях. – 2002. – Кн. 1. – С. 31–41.

Задорожна С. "Бандера" – політика чи патріотизм? / С. Задорожна // Волинь-нова. – 2011. – 22 лют. – № 21.

Збірка документів і матеріалів про вбивство Степана Бандери. – Володимир-Волинськ : Світазь, 1992. – 80 с.

63.3(2УКР)
З 41

Капітула І. Депутати стали на захист Степана Бандери / І. Капітула // Волинь-нова. – 2011. – 27 січ.

Кук В. Степан Бандера (1909–1999) / В. Кук. – Івано-Франків. : Лілея-НВ, 1999. – 48 с. – Бібліогр.: с. 47.

Кучерепа М. М. Невідомий документ про Степана Бандеру з Баварського центрального державного архіву / М. М. Кучерепа, В. О. Бойко // Наук. вісн. Волин. нац. ун-ту ім. Лесі Українки / Волин. нац. ун-т ім. Лесі Українки ; редкол.: Гаврилюк С. В. [та ін.]. – Луцьк, 2009. – № 13 : Історичні науки. – С. 378–387. – Бібліогр.: с. 378.

63.3(4УКР)6-8+63.3(УКР)6ю11

В 70

Лис В. Депутати не захотіли захистити Бандеру / В. Лис // Волинь-нова. – 2011. – 29 січ.

Лис В. Пристрасті довкола пам'ятника Степану Бандері / В. Лис // Волинь-нова. – 2011. – 10 лют.

Малюта І. Пасіонарний державотворець / Іван Малюта // Укр. культура. – 2009. – № 2. – С. 8–9.

Мельник Г. Степан Бандера / Г. Мельник // Дзвін. – 2009. – № 1. – С. 92–98.

Микула В. Степан Бандера – борець-революціонер: до 70-ліття від дня народження / В. Микула // Визвольний шлях. – 1979. – Кн. 1. – С. 25–31.

Патриляк І. Теоретична спадщина Степана Бандери та сьогодення / І. Патриляк // Визвольний шлях. – 2005. – Кн. 1. – С. 94–98.

Перепічка Є. В. Феномен Степана Бандери / Є. В. Перепічка. – Л. : Сполом, 2006. – 736 с.

63.3(4УКР)6-8+63.3(4УКР)6-55

П 11

Пирожик О. Правди історії не переписати / О. Пирожик // Волинь-нова. – 2011. – 18 лют.

Посівнич М. Степан Бандера – Провідник Крайової Екзекутиви ОУН (1933–1934) / М. Посівнич // Визвольний шлях. – 2004. – Кн. 1. – С. 86–95.

Посівнич М. Життя, присвячене свободі / М. Посівнич // Дзвін. – 2009. – № 1. – С. 75–91.

Рогуцький В. Галичани стали на захист Степана Бандери / В. Рогуцький // Волинь-нова. – 2011. – 15 січ.

Світліковський, М. "Для української громади – Бандера та Шухевич були, є і будуть національними Героями", – йдеться у заяві Луцької міської ради / М. Світліковський // Луцький замок. – 2011. – 20 січ. – № 3. – С. 3.

Скуратівський В. Своє життя віддав інтересам і добробуту нації [Степан Бандера] / В. Скуратівський // Берегиня. – 2004. – Чис. 3. – С. 4–7.

Чайковський Д. ОУН під проводом Степана Бандери / Д. Чайковський // Визвольний шлях. – 1962. – Кн. 4/5. – С. 356–370.

Шафета П. Г. Пістолет від Бандери : політ. детектив / П. Г. Шафета. – Луцьк : Інформ.-комерц. центр, 1994. – 122 с. : ілюстр.

84(4УКР-4ВОЛ)6-4

ІІІ 30

Політичний портрет Андрія Мельника

Бажанський М. Полковник Андрій Мельник / М. Бажанський // Мемуарна мозаїка / А. Бажанський. – К., 1998. – С. 24–31.

63.3(4УКР)6

Б 16

Виханський Б. Феномен Андрія Мельника / Б. Виханський // Укр. сл. – 2009. – 11–17 лист. – С. 4.

Городецький В. Полковник з Якубової Волі [А. Мельник] / В. Городецький // Час. – 1999. – 4–15 січ.

Дробот І. Провідник А. Мельник / І. Дробот, В. Кучер // Пам'ять століть. – 2000. – № 5. – С. 3–20.

Кузьмінець О. Андрій Мельник / О. Кузьмінець // Історія України. – 2005. – № 2. – С. 1–3.

Червак Б. Андрій Мельник – воїн-державник / Б. Черняк // Укр. сл. – 2009. – 14–20 жовт. – С. 6, 7.

Чіпко М. Довірена особа Андрія Мельника / М. Чіпко // Укр. сл. – 2009. – 3 лист. – С. 3. 7.

Чорноморець М. Андрій Мельник і світове українство / М. Чорноморець // Укр. сл. – 2008. – 24–30 груд. – С. 1–2.

Електронні ресурси

Антонюк Я. М. Військові відділи ОУН (м) на території Волинської області [Електронний ресурс] / Я. М. Антонюк. – Режим доступу :

http://www.nbuv.gov.ua/portal/soc_gum/znmm/2007_13/R1/Antoniuk.pdf. – Назва з екрану.

Степан Бандера (01.01.09–15.10.59) [Електронний ресурс]. – Режим доступу : <http://oun-ura.org.ua/personalities/>. – Назва з екрану.

Каліберда Ю. Ю. Збройні формування ОУН-Мельника у 1943–1944 рр. на Волині [Електронний ресурс] / Ю. Ю. Каліберда // Воєнна історія. – 2010. – № 1. – Режим доступу : http://www.rusnauka.com/15_DNI_2008/Istoria/33427.doc.htm. – Назва з екрану.

Кентій А. Активізація сил українського руху Опору. Позиція ОУН(Б) [Електронний ресурс] / А. Кентій // Збройний чин українських націоналістів. Т. 1. 1920–1942 / А. Кентій. – Режим доступу : <http://lib.oun-ura.org.ua/kentiy/r306.html>. – Назва з екрану.

Кульчицький С. Організація українських націоналістів і українська повстанська армія : Фаховий висновок робочої групи істориків при урядовій комісії з вивчення діяльності ОУН і УПА [Електронний ресурс] / С. Кульчицький. – Режим доступу : <http://history-ukraine.webs.com/oun-ura.htm>. – Назва з екрану.

Андрій Мельник (12.12.90–01.11.64) [Електронний ресурс]. – Режим доступу : <http://oun-ura.org.ua/personalities/>. – Назва з екрану.

Мірчук П. Крайова екзутива ОУН на північно-західних українських землях / П. Мірчук [Електронний ресурс] // Нарис історії ОУН. Т. 1 / П. Мірчук. – Режим доступу : http://lib.oun-ura.info/narys_oun/r_509.html. – Назва з екрану.

Філяр В. Розвиток українського самостійницького руху на Волині у 1939–1944 р. Виникнення УПА [Електронний ресурс] / В. Філяр. – Режим доступу : <http://www.ukrhistory.narod.ru/filar-1.htm>. – Назва з екрану.

Національно-визвольний рух на Волині в 1940-1950-х рр.
Політичні портрети С. Бандери та А. Мельника [Електронний ресурс] :
реком. бібліогр. список л-ри / Волин. нац. ун-т ім. Лесі Українки,
Бібліотека ; уклад. Л. Дейнека. – Луцьк, 2011. – 69 назв.

*Подано бібліографічні матеріали про національно-визвольний рух
на Волині в 40–50-х рр. XX ст. та матеріали про діяльність С. Бандери
та А. Мельника.*

*Список містить книги, статті із збірників та газетножурнальний
матеріал.*

Підбір л-ри завершено у серпні 2011р.

Рекомендовано для студентів історичного ф-ту, для краєзнавців.

ББК 63.3(4УКР-4ВОЛ)62я1